
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 5. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 167
Forslag til lov om Danmarks Eksport- og Investeringsfond.
Af erhvervsministeren (Simon Kollerup)

Spørgsmål 1
Det fremgår af lovforslagets bemærkninger, at ”Statsstøtte fra staten til Danmarks Ek-
sport- og Investeringsfond og dennes selvstændige offentlige dattervirksomheder skal 
ydes inden for relevante statsstøtteretlige regler og herudover godkendes af Europa-
Kommissionen, såfremt dette er nødvendigt eller i øvrigt anses for formålstjenligt.” Finder 
regeringen det for nødvendigt eller formålstjenesteligt, at lovforslaget godkendes af Euro-
pa-Kommissionen inden lovforslagets vedtagelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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